
INFORMEEL OVERLEG 2024 - WN 
  
Afmeldingen: Vlietlanden, Noord West Nederland 
Afwezig: Den Haag, Midden Holland, Rotterdam 
Aanwezig: volledig KVC bestuur, gewestelijke wedstrijdleiders, districten Dordrecht, Duinstreek, 
Noord Holland Midden, Veen&Rijnstreek, West Friesland 
 

1. Opening 
Iets na 13.30 uur opent Ad Ketels de vergadering.  
 

2. Mededelingen 
- Aandacht voor reglementswijzigingen, incl. SAR. 
Het gebeurt nogal eens dat men er tijdens het nieuwe seizoen erachter komt dat er 
reglementen zijn gewijzigd. Het bestuur vermoedt dat deze wijzigingen niet altijd 
aankomen bij de leden zelf. Het bondsbureau wordt in het begin van de competitie 
daarom overstelpt met vragen. 
Hoewel de districten al vroegtijdig op de hoogte zijn van aankomende 
reglementswijzigingen, loopt dit dus niet helemaal naar wens. Een optie is om de 
wijzigingen voortaan rechtstreeks naar de leden te sturen, via All United (vanuit de 
ledenadministratie dus).  
 
Thea de Weerd kaart nogmaals de vraag van West Friesland aan om het moyenne van 
vorig jaar mee te laten tellen in het aanvangsmoyenne. Dit helpt om het moyenne extra 
te dempen, en daarmee jojo-en te voorkomen in degradatie en promotie. 
Omdat dit verzoek niet vanuit andere districten naar voren is gekomen, heeft de WCB 
besloten om dit af te wijzen.  
 
Er is een splitsing gekomen in het driebanden-groot, er is nu een overgangsklasse en een 
extra klasse. De districten willen graag dat de periode voorwedstrijden z.s.m. 
bekendgemaakt wordt en dat er een beurtenlimiet komt. Piet Verschure neemt dit mee 
in de WCB. 
 
- Arbiters opleiden in districten conform Rotterdam 
Ad Ketels licht toe hoe Rotterdam hun arbiterstekort heeft opgelost. Na instructie over 
de basisbegrippen hebben leden daar een eigen districtsbadge ontvangen en zijn 
daarmee arbiter van (alleen) het district Rotterdam. Een vervolgopleiding is altijd nog 
mogelijk. 
Duinstreek heeft dit ook op deze manier gedaan, echter zonder badge. 
Geopperd wordt om eventueel een badge te maken met daarop ‘Aspirant arbiter’ of iets 
dergelijks. 
 
- GP’s jeugd 
Piet Verschure vertelt dat dit vorig jaar erg succesvol is geweest en dat we dit jaar 
hetzelfde doen, en dan wel met meer GP’s. Deze zijn ook voor niet-KNBB leden. Wil je de 
jeugd aan tafel krijgen, dan moet je ze laten spelen. Er wordt in setjes gespeeld, dit gaat 
erg snel en is mede daardoor aantrekkelijk.  
Op Urk is de eerste GP, daar komt ook het Jeugdjournaal naar toe. Voor iedere GP zijn 
rankingpunten te verdienen, aan het einde van het seizoen spelen de 10 besten de 
finale. Leeftijd is nu opgetrokken naar 25 jaar.  
De wedstrijdleiding zal ter plaatse geregeld moeten worden, als men een GP aanvraagt. 
 
 



- GP’s kader 
Ad Ketels licht dit punt toe, het betreft kader kleine tafel. Voorheen waren er 5 klassen. 
In 4 van deze klassen waren zo weinig inschrijvingen dat het niet meer te doen was om 
daarvoor nog een NK te organiseren. Ook waren er veel afzeggingen voor de 
voorwedstrijden.  
Elke 1e zaterdag van de maand kan er op meerdere plaatsen een GP worden gespeeld.  
Men speelt en arbitreert 2 partijen per dag. In de eerste GP deden 98 spelers mee op 9 
locaties. In de volgende editie zijn er al 13 locaties met meer dan 100 inschrijvers. 
De poule-indeling is op sterkte. Er is geen ondergrens voor inschrijven, wel voor de te 
maken caramboles: 80 car. met beurtenlimiet van 20. 
Aan het einde van het seizoen komen er 3 NK’s: 38/2 laag (tot 7,00), 38/2 hoog en 57/2. 
De beste 4 partijen uit de GP’s tellen voor plaatsing.  
 
Thea de Weerd merkt op dat de NO spelers niet aangepast worden na 4 partijen. Dit 
moet wel gebeuren.  
Peter Linssen: er stonden al gewestelijke finales gepland op de eerste zaterdagen van de 
maand. Dit is inmiddels wel opgelost, kalenderwijzigingen moeten eigenlijk niet meer 
plaatsvinden. 
 

3. Financiën 
Begroting 2024 was -20k, maar dat blijkt verre van realistisch te zijn. Doordat de 
landsfinale gedecentraliseerd is, is er ca. 40k bespaard, dus komen we ca. 20k positief 
uit. Er is een ledengroei KNBB-breed, bij KVC was dit echter minimaal.  
Begroting 2025 ziet er ook positief uit. De koepelkosten gaan misschien wel stijgen, dit 
wordt nog een keer extra bekeken.  
Debby Manders gaat in november weg, er komt een ander voor meer uren voor terug. Er 
moet veel tijd in gestoken worden om de administratie weer op orde te krijgen. De 
accountantscontroles zullen daardoor minder duur worden.  
 

4. Landsfinale 2025 
PVS geeft een terugblik op de landsfinale 2024. Voorafgaand was het erg hectisch voor 
Piet. Probleem was afgelopen jaar de bezetting door arbiters en het soms niet tijdig 
aanleveren van de gegevens door de teams.  
In mei 2025 worden de gewestelijke finales gehouden, vanaf 1 juni komen de gegevens 
dan vrij voor Piet.  
Er zal streng(er) worden toegezien op het meenemen van een arbiter en een schrijver. 
 
Merwestein ligt plat tot 2026, alternatief zou de Veluwehal in Barneveld kunnen zijn. 
Echter in de ALV van november 2023 is besloten om het decentraal te doen.  
Daardoor zijn er veel minder kosten geweest. De voor- en nadelen van wel of niet 
centraal te organiseren zijn op papier gezet en worden in de vergadering uitgedeeld. In 
de komende ALV moeten we hierover weer gaan stemmen. 
Benny Beek zal trachten e.e.a. in een begroting te gieten.  
 
Piet Verhaar vraagt of er met de Veluwehal geen lange termijn afspraak gemaakt kan 
worden. Dit moeten we nog even afwachten omdat er ook gesprekken gaande zijn met 
het nieuwe Merwestein.  
 

5. Toekomstige opvolging bestuursleden 
Piet Verschure treedt na de landsfinale 2025 af. Ad Ketels geeft aan dat we een 
geschikte kandidaat hebben voor opvolging. 
Janneke Horneman vertrekt minimaal een half jaar later. We doen een oproep om mee te 



denken over een kandidaat die haar kan opvolgen. 
 

6. Rondvraag 
Jan Verdel: het verplicht spelen op Simonis lakens is extra nadeel voor decentrale 
landsfinale. Dit wordt in het lijstje opgenomen. 
 
Piet Verhaar:  
- Wil graag naw gegevens van spelers kunnen zien in Livescore. Dit is nu niet mogelijk. 
Het betreft gegevens die nodig zijn voor wedstrijdzaken. Als het mailadres een verplicht 
veld zou zijn in AU, zou dit opgelost kunnen zijn. Janneke vraagt dit na bij het 
bondsbureau. 
- Prijzen voor PK’s zijn pas in oktober gestuurd, er was een machine stuk bij de 
leverancier. Communicatie hierover is helaas achterwege gebleven.  
- Biljartpoint: er zijn gesprekken gaande en er kan nog steeds niets over gezegd worden.  
- Gevraagd wordt of een teamleider er bericht van kan krijgen als een van zijn teamleden 
in het oranje of rood staat. Dit moet nagevraagd worden.  
 
Thea de Weerd: 
- We zien geen uitnodigingen meer voor NK’s en geen weekkalender. Ad Ketels neemt dit 
met Edgar de Hek op. 
- Verder meldt zij dat er op 14 november een biljart event ism Sport en Beweging is in 
Wervershoof. Hier doet Horna aan mee.  
 
Benny Beek: de Nieuwsbrief wordt nu rechtstreeks naar alle leden gestuurd, zijn hierover 
reacties ontvangen vanuit de leden? Geen reacties ontvangen. 
 

Houdt u verder ook alvast rekening met de volgende ALV, die zal worden gehouden op  
zaterdag 23 november 2024 (Almere). Aanvang 11.00 uur.  
 
 


